

REFERAT 10.01.2023 BESTYRELSESMØDE

Referent:

E-mail:

Mødedato: 1.februar 2023 KL.19

Sagsnummer: 71

Mødested: SVENSKEHUSET

Dokument
nummer:
D2023-002229

Til stede: Joan, Tina, Arne, Maj, Pernille

Dato

Afbud: Abdel

10. januar 2023

Næste møde: 1.03.2023 kl. 19.00

Fordelt til:

Referat – 10. januar 2023

1. Godkendelse af referat 10.01 2023

Godkendt af bestyrelsen

2. Fibia – fortsat

Aftale det på kommende afdelingsmøde om vi skal fortsætte med fælles aftale eller individuel aftale. Martin undersøger bud på hvor meget det koster ved forskellige udbydere hvor meget individuelle aftaler koster. Joan kontakter Martin ang. forskellige tilbud på individuelle aftaler.

3. Info skraldeordning

Der var lavt deltagerantal ved orienteringsmødet d. 24. januar. Til næste afdelingsmøde laves en opdatering omkring affaldssortering ved Martin så dem der ikke deltog ved møde 24. januar, får mulighed for at stille spørgsmål. Det skal præsenteres hvad det har af konsekvenser hvis affaldssorteringen ikke gøres korrekt. Skal bestyrelsen rundt og tale med folk ang. dette vha. ringen ved dørene? Vi tager det op igen til næste møde for at se hvordan det går og om vi skal ringe på dørene.

4. Trafik og parkering på Efterslægtvej v Arne

Kommunen har pålagt afdelingen af betale for nye fliser på Efterslægtvej der var ødelagt pga. kørsel. Martin har haft møde med dem og der er forslag om en anden vejføring på vejen: enten ingen parkering eller ensretning af vejen for at undgå dette problem. Har bestyrelsen holdning til dette eller beboerne? Forslag om forskellige måder til trafikregulering: 1. ensretning fra Hyrdevangen til Utterslevvej, 2. jernbarriere langs fortovet. Vi spørger beboerne om diverse forslag og tager dette punkt op på næste møde.

5. Glascontainer på Efterslægtvej flyttes

Containeren fjernes snart. Lave evt. en oversigt over tøjcontainere i nærheden. Joan undersøger om det er ok med Islamisk kulturcenter at beboerne bruger deres tøjcontainere.

6. Cykelskure ny indretning?

Der skal gøres plads og indkøbes nye cykelstativer som giver mulighed for væg- eller gulv-stativer (af forskellige højder). De gamle stativer skal fjernes. Nye cykelstativer giver bedre mulighed for

tyverisikring af cykler især elcykler. Det skal sættes på budgettet for 2024. Joan kontakter Martin så han kan indhente tilbud på forskellige typer stativer. Forslaget skal i budgettet for 2024.

7. Fælleshus – ny pris? - fast professionel rengøring? Fast bordopstilling? Nyt lydanlæg?

Prisforslag til udlejning af lokalet skal tages op på et afdelingsmøde. Vi kommer med et forslag til pris som inkluderer professionel rengøring i prisen. Beboerne skal selv stå for lettere rengøring inkl. feje gulve, opvask og oprydning i køkkenet og festsalen. Vi skriver ind i reglerne at ødelagt service skal stilles frem efter udlån, men at beboerne ikke selv skal betale for ødelagt service. Der undersøges hvor meget professionel rengøring koster og hvad den nye pris er på udlejning skal være. Der er hentet tilbud allerede og Joan checker med Martin hvor meget de tilbud lyder på.

Arne tager billeder tages af korrekt bordopstilling, så folk ved hvordan de skal stå efter udlejning. De skal lamineres, så udlejere ved hvordan bordene skal efterlades.

14 dages frist for reservation af lokalerne foreslås. Vi skal dog undersøge om det kan lade sig gøre administrativt, hvis fristen forkortes fra 4 uger til 2 uger. Joan kontakter Martin.

Lydanlæg: i stedet for lydanlæg så kan vi evt. undersøge om højtalere med mulighed for Bluetooth er muligt samt CD.

Ændringer af regler fremlægges for afdelingen til september.

8. Eventuelt

Nye legepladser med gummimåtter og trampoliner i stedet for sandkasser. Undersøge på et andet møde om der kan komme forslag på mindre ændringer af legepladserne.

Undersøge budget for jubilæumsfest til foråret. Joan undersøger hvad der er blevet af de penge, der ikke blev brugt til jubilæumsfesten i 2020, når hun kontakter Martin.

Mail fra beboere ang. TV-pakke: vedkomne skal selv kontakte Fibia ang. afmelding af TV-pakke. Ikke bestyrelsen. Pernille svarer beboeren.

Sommerfest for bestyrelsen: dato og bud på steder diskuteres næste gang.

Vagtplan laves for resten af året til næste møde.

Opslagstavle med forskellige informationer og referat fx udenfor ved fælleshuset. Vi tager det op næste gang.

Skilt til Fælleshuset skal hænges op også i forbindelse med at opslagstavle hænges op (blå med hvid skrift).

Ref.
Pernille